
Terms and conditions apply. For details, please refer to the terms and conditions of the Gift Voucher or contact the merchant.*現金禮券須受相關條款及細則約束，詳情請參閱券上所列或向有關商戶查詢。

換購表格 Redemption Form
主卡持卡人資料 Principal Cardholder Information

姓名 Name: 日間聯絡電話號碼 Daytime Contact No.:

禮品 Gift
禮品名稱

Gift Description
數量

Quantity
所需積分

Bonus Points Required

取貨方式 Collection Method   (請於適當的方格內加上「    」 Please put a tick “     ”in the appropriate box(es)) (現金券 Voucher)

聲明及簽署 Declaration and Signature

AEON 荃灣分行 (103)
AEON Tsuen Wan Branch

AEON 銅鑼灣分行 (101) 
AEON Causeway Bay Branch

AEON 黃埔分行 (104)
AEON Whampoa Branch

AEON 屯門分行 (105)
AEON Tuen Mun Branch

客戶服務熱線 Customer Service Hotline:  2895 6262

Must be the same as the specimen signature of your AEON Credit Card)

By signing this form, I agree to be bound by the Terms and Conditions of AEON Bonus Point Program. I authorize AEON to deduct the required bonus points from the above AEON Credit Card 
account(s).

本人於簽署此表格之同時，亦同意遵守AEON積分獎賞計劃有關之條款及細則。本人授權AEON於上述AEON信用卡賬戶內扣除所需積分。

信用

所有圖片只供參考   Photos are for reference only

換領指引  REDEMPTION  GUIDELINE
下列為不同積分獎賞計劃之換領詳情：

1.　飛行儲蓄計劃：

a) 日航飛行儲蓄計劃 (100里) – 里數將於七星期內存入持卡人之JAL會員帳戶內，而不作另行
通知。

b) 獎賞積分轉換「亞洲萬里通」里數 (800「亞洲萬里通」里數) – 「亞洲萬里通」里數將於
兩星期內存入持卡人之國泰會員帳戶內，而不作另行通知。

2.　慈善捐款 : 捐款金額將於八星期內捐贈予指定慈善機構, 而持卡人將會收到由該慈善機構發出
之捐款收據。(對於已登記電郵地址之持卡人,  電子捐款收據將由該指定慈善機構發送至持卡人
登記之電郵地址。)

3.　現金禮券及每月精選 : 換領信將於四至六星期內郵寄到持卡人的月結單通訊地址、持卡人只
需攜同換領信及AEON信用卡到以下指定分行，即可換領獎賞:

a) 銅鑼灣 – 銅鑼灣羅素街38號金朝陽中心305室

b) 荃灣 – 新界荃灣灣景廣場購物中心永旺灣景店2樓L204號舖

c) 黃埔 – 九龍黃埔花園第五及六期地下AEON Style Whampoa G07號舖

d) 屯門 – 新界屯門屯盛街1號屯門市廣場1期AEON屯門店地面G002號鋪

Please see the redeem details of each bonus point rewards program below:
1.　Mileage Programme:

a) JAL Mileage Bank (JMB) (100 miles) – The JAL Mileage will be credited directly to JAL 
member’ s account within 7 weeks from the date of conversion. No separate notification will be 
issued.

b) Bonus Point Conversion into Asia Miles (800 Asia Miles) – Asia Miles will be credited directly to 
the cardholder’ s Cathay membership account within 2 weeks from the date of conversion. No 
separate notification will be issued.  

2.　Charity Donation : The donation amount will be credited to designated charity organization within 8 
weeks. The donation receipt will be sent to cardholder by respective charity organization. (For the 
registered e-mail account cardholder, the electronic donation receipt will be send to your registered 
e-mail account by the designated charity organization.)

3.　Vouchers and Monthly Selection : A redemption letter will be sent by mail to cardmember’ s 
statement address within 4-6 weeks, cardmember should bring along the redemption letter and 
AEON credit card to the designated branch for reward pick-up:
a) Causeway Bay – Unit 05, 3/F, Soundwill Plaza, 38 Russell Street, Causeway Bay, Hong Kong 
b) Tsuen Wan – Shop L204, 2/F, AEON Skyline Store, Skyline Plaza, 88 Tai Ho Road, Tsuen Wan, 

New Territories
c) Whampoa – Shop G07, G/F, AEON Style Whampoa, Site 5 & 6 Whampoa Garden, Hunghom, 

Kowloon
d) Tuen Mun – Shop G002, G/F, AEON Tuen Mun Store, Tuen Mun Town Plaza, Phase I, 1 Tuen 

Shing Street, Tuen Mun, New Territories

Please deduct bonus point from the credit card account(s) below for the above item(s):




